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Geachte heer Bik, 
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Op 15 juli 2022 heeft u raadsvragen ingediend over de Langdurige Opvang Oekraïners (LOO). Met deze brief 

geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

Op welke manier worden in- en samenspraak met de omwonenden in de zojuist gestarte vakantieperiode 

georganiseerd? 

Antwoord 

In de vakantieperiode hebben twee bijeenkomsten plaatsgevonden met de omwonenden van de locatie 

Hoeksekade en Wilderszijde. Op 11 juli was er een goed bezochte bijeenkomst in het gemeentehuis, waar 

reacties zijn opgehaald op de plannen om opvang te realiseren aan de Hoeksekade en Wilderzijde. Uit deze 

bijeenkomst kwam vanuit inwoners de suggestie of het mogelijk was om bij Sporthoeklaan de tijdelijke 

opvang te realiseren. Op de plek van het beachvolleybalcomplex. We hebben de weken daaropvolgend de 

locatie verder onderzocht en er is overlegd met de volleybalvereniging. In week 30 is de eerste schets 

gepresenteerd. De Hoeksekade blijft wel in beeld als mogelijk locatie, maar niet op heel korte termijn. 

Zie voor meer informatie onze brief van 27 juli hierover (U22.03625). 

 

Op 28 juli zijn de omwonenden van de Hoeksekade geïnformeerd over het besluit van het college om de 

Sporthoeklaan aan te merken als opvanglocatie. Deze bijeenkomst was digitaal, zodat omwonenden 

eventueel ook vanaf hun vakantieadres konden inloggen. De raad heeft dezelfde uitnodigingsbrief per e-mail 

via de griffie gekregen en was ook ruimschoots vertegenwoordigd. De Teamsvergadering is opgenomen, de 

link heeft uw raad via de griffie gekregen (Youtube link). Tot 1 september is de opname terug te kijken voor 

raadsleden. Vanwege AVG gaat de opname daarna weer offline. 
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Vraag 2. 

Draagvlak bij de omwonenden is van groot belang en is onder meer door mijn fractie als randvoorwaarde 

benoemd tijdens de Commissie AB van 14 juni 2022. Hoe verwacht u dat benodigde draagvlak de komende 

tijd te borgen, ondanks de vakantieperiode? 

Antwoord 

Zie ook het antwoord op vraag 1. We realiseren ons dat een vakantieperiode niet ideaal is om participatie te 

doen, maar we wilden de omwonenden wel goed betrekken bij de uitwerking. We hebben dit ook uitgelegd 

en omwonenden stelden het op prijs dat wij toch een avond hadden georganiseerd. Ook op de website staat 

alle informatie die we tot nu toe hebben gedeeld.  

 

Vraag 3. 

Kunt u een beeld geven van de reacties van omwonenden tijdens de inloopavond op 11 juli jl.? 

Antwoord 

Het was een zogeheten ‘tafeltjes-avond’. Er waren tafels met informatie per onderwerp. De mensen konden 

vrij inlopen en informatie halen. En vooral veel vragen stellen. De meeste mensen waren kritisch, vooral 

over de locatie Hoeksekade. Deze reacties waren nuttig om te horen, omdat hier goede suggesties uit 

kwamen. Op verzoek van meerdere inwoners is de alternatieve locatie op de Sporthoeklaan onderzocht en 

blijkt kansrijk te zijn. Deze locatie wordt nu verder uitgewerkt als tijdelijke opvanglocatie voor Oekraïners. 

Het verloop van de avond was rustig met ruimte voor hoor en wederhoor. Mensen stelden het op prijs dat 

we ondanks de heel korte termijn, toch een informatieavond hadden georganiseerd. 

 

Vraag 4. 

Hoe zien de besluitvormingslijnen er voor de komende periode uit. Kunt u een gedetailleerde 

agenda/stappenplan met de Raad delen? 

Antwoord 

Voor de beantwoording van deze vraag, verwijzen wij naar de eerder verstuurde brieven aan uw raad over 

dit onderwerp. Daarin gaven wij aan dat wij ons kunnen voorstellen dat uw raad het prettig vindt als wij u 

na de zomervakantie informeren over de voortgang aan de hand van bespreking van deze brieven in de 

commissie Algemeen Bestuur of in een technische briefing (zie in brief U22.03199). 

 

Vraag 5. 

Tijdens dezelfde Commissievergadering AB van 14 juni heeft mijn fractie duidelijk aangegeven dat de 

tijdelijkheid van de Langdurige Opvang Oekraïners van groot belang is. De maximale termijn die we daarbij 

hebben genoemd is 5 jaar. Kunt u een beeld geven bij de duur van de beoogde opvang op deze locatie? 

Antwoord 

Het verloop van de oorlog tussen Oekraïne en Rusland is moeilijk voorspellen. Niemand weet hoe lang deze 

oorlog nog duurt. We weten ook nog niet wanneer de mensen, die gevlucht zijn door de oorlog, terug 

kunnen naar huis. Ook de wederopbouw van een land na oorlog heeft tijd nodig. We gaan op dit moment uit 

van een opvangtermijn voor opvang van mensen uit Oekraïne van 3 tot 5 jaar.  
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Vraag 6. 

Hoe verwacht u de nodige flexwoningen voor lokale woningzoekenden te gaan combineren met de 

Langdurige Opvang Oekraïners? 

Antwoord 

In overleg met 3B Wonen worden momenteel de mogelijkheden hiertoe onderzocht. Er wordt gewerkt aan 

een combinatie van Langdurige Opvang Oekraïners en een klein aantal flexwoningen. Hierbij is het idee dat 

deze woningen na de periode van Langdurige Opvang gedurende de resterende periode van de tijdelijke 

omgevingsvergunning als flexwoningen gebruikt worden. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


